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  Voorgesteld raadsbesluit 
De conclusies van het onderzoek vast stellen, namelijk dat:  
- De gemeente Soest een gedateerd beleid kent met doelen die een 
sterk open-einde karakter hebben. Op basis van de kengetallen en 
monitorinformatie die beschikbaar is, wordt geconcludeerd dat Soest 
(nog) niet alle doelen bereikt.  
- Uit de cliëntervaringsonderzoeken blijkt dat een ruime meerderheid 
van de jongeren en/of hun ouders/verzorgers tevreden is over de 
ondersteuning die zij ontvingen. Een analyse van de wachtlijsten van 
een aantal grotere zorgorganisaties maakt duidelijk dat de gemiddelde 
wachttijd in Soest korter is dan elders.  
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Samenvatting 
De rekenkamercommissie Soest heeft een onderzoek gedaan naar de jeugdzorg in Soest. Volgende de verordening op de rekenkamercommissie 
Soest dient de raad de onderzoeksresultaten te bespreken op basis van het rapport en de nota met conclusies en aanbevelingen. De raad dient de 
eindconclusies vast te stellen. De rekenkamercommissie concludeert dat de gemeente Soest een gedateerd beleid kent met doelen die een sterk 
open-einde karakter hebben. Op basis van de kengetallen en monitorinformatie die beschikbaar is, wordt geconcludeerd dat Soest (nog) niet alle 
doelen bereikt. Uit de cliëntervaringsonderzoeken blijkt dat een ruime meerderheid van de jongeren en/of hun ouders/verzorgers tevreden is over 
de ondersteuning die zij ontvingen. Een analyse van de wachtlijsten van een aantal grotere zorgorganisaties maakt duidelijk dat de gemiddelde 
wachttijd in Soest korter is dan elders.  
 

Aanleiding 
De Rekenkamercommissie Soest heeft een onderzoek uitgevoerd naar de volle breedte van de jeugdzorg in de gemeente Soest. De centrale 
onderzoeksvragen zijn of de gemeente Soest de gestelde doelen op het gebied van jeugdzorg op een effectieve en efficiënte wijze bereikt en of 
jeugdigen de juiste zorg, tijdig, als gevolg van het gevoerde gemeentelijke beleid krijgen. De bevindingen van het onderzoek staan in de rapportage 
‘Soester jeugd geholpen?’.  
 
De aanbevelingen van de rekenkamercommissie aan de gemeenteraad zijn: 
- Stel een nieuwe Strategische Agenda vast; 
- Stel duidelijke kaders vast: bepaal wat maatschappelijk gezien gewenst is; 
- Bepaal wat u als raad nodig hebt om uw controlerende functie uit te kunnen oefenen. 
De volledig conclusies en aanbevelingen van de rekenkamercommissie zijn te lezen op pagina 4 tot en met 9 van het rapport. 
 
Bestuurlijke reactie van het college van B en W 
In de bestuurlijke reactie van het college van B en W is te lezen dat het college van B en W zich herkent in de conclusies van het onderzoek. Ten 
aanzien van de aanbevelingen geeft het college aan het vernieuwen van de strategische agenda sociaal domein als speerpunt te zien en aan de 
voorkant in samenspraak met de gemeenteraad in de vorm van een startnotitie aan de herziening richting te geven. Ook wil het college met de raad 
in gesprek gaan wat de raad nodig heeft om de controlerende taak uit te kunnen voeren. Het college sluit aan bij de aanbeveling om zo snel mogelijk 
te starten met een evaluatie van de strategische agenda sociaal domein. Het herzien van de monitor sociaal domein ligt in de rede om hierop aan te 
sluiten en verder te verbeteren. 



 

 
Nawoord van de rekenkamercommissie 
De rekenkamercommissie benadrukt dat de raad zelf uit moet spreken dat een nieuwe Strategische Agenda speerpunt is en vindt het een goede 
suggestie van het college van B en W dat de raad via een startnotitie richting geeft aan de invulling van zijn kaderstellende rol. De 
rekenkamercommissie adviseert daarbij om wel duidelijke termijnen te koppelen aan het proces om te komen tot een vernieuwing van de 
Strategische Agenda sociaal domein. Wat de rekenkamercommissie betreft is vernieuwing van de Strategische agenda urgent en dient het zo snel 
mogelijk te worden opgepakt. 
 
Opiniërende Bespreking 
Het rapport is door de gemeenteraad besproken in de Opiniërende Raadsbijeenkomst op 2 februari 2022. De fracties die tijdens de bespreking het 
woord gevoerd hebben, hebben aangegeven zich te kunnen vinden in de conclusies en aanbevelingen. Het is aan de nieuwe raad om hiermee aan 
de slag te gaan samen met het college van B en W. 
 
Wethouder Van Aalst gaf namens het college van B en W aan dat inmiddels gestart is met de evaluatie van de huidige strategische agenda sociaal 
domein. Een procesvoorstel om te komen tot een nieuwe strategische agenda inclusief raadsbetrokkenheid is in voorbereiding waarbij de 
waardevolle suggesties uit het rapport ‘Soester jeugd geholpen?’ meegenomen worden.  
 

Beoogd resultaat 
Vaststellen van de conclusies van het onderzoek naar de jeugdzorg in Soest. 
 

Argumenten 
De raad dient, conform artikel 3.4 lid 9 van de Verordening op de Rekenkamercommissie, de onderzoeksresultaten te bespreken op basis van het 
rapport en de nota met conclusies en aanbevelingen. De raad dient de eindconclusies vast te stellen.  
 

Kanttekeningen 
Niet van toepassing. 
 

 



 

Wettelijke grondslag en/of kader: 
Verordening op de rekenkamercommissie, artikel 3.4 lid 9  
 

Referendum 
Nee 
 

Ondertekening 
 
Soest, 7 februari 2022 
 
De gemeenteraad van Soest, 
de griffier, de voorzitter, 
  

Drs. M.A.C. van Esterik R.T. Metz 
 

 

 


